
 

Skolebestyrelsesmøde 12.10.2022 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00-20.20 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, 

Signe Ebbesen, Brian Grønning Jensen, Louise Søgaard Ørum. 

Medarbejderrepræsentanter: Marianne Møldrup, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine Gåsland 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Janie Linius 

Elevrepræsentanter: Filippa 7A, Mynte 7A 

Forvaltning: Anne Poulsen 

 

Afbud: Iben, Jakob ferie, Lola og Susanne deltager i infomøder på børnehaver. 

Dagsorden 

1.  Godkendelse af dagsorden 

17.00 – 17.05 TB 

 

Velkomst. 

Gennemgang af dagsorden og bilag. 

Godkendt. 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB 

 

Bilag: Referat fra sidste møde. Der mangler referat. Godkendes næste gang. 

3.  Opfølgning seminar 

17.10 – 18.00 

Rammer og erfaringer v./ Teamleder Anne 

Poulsen (20 min) TO 

 

- Ledelsens håndtering af elevsager 

- Rammer og samarbejde med 

forvaltning 

- Hvordan kan bestyrelsen orientere 

sig og følge med? 

- Hvordan kan bestyrelsen understøtte 

arbejdet? 

 

Skolens ledelse mødes hver måneden med Anne Poulsen og 

PPR for at koordinere aktuelle elevsager. Anne deltager ofte 

i møder vedr. elevsager på kommunens skoler. 

Vigtige pointer:  

Elevsager bliver fortrolige, når de er inde i 

konferencesystemet da der er tale om private oplysninger 

vedr. et enkelt barn eller familie. 



 

Skolens værdiregelsæt og ordensregler (20 

min) TD 

 

- Bilag udkast til revideret værdier og 

ordensregler 

 

Årshjul gennemgang og godkendelse (10 

min) TB 

 

Man kan informere generelt om trivselsindsatser i klassen 

eller på årgangen. Man kan i vis udstrækning informere om 

enkeltsager efter aftale med forældrene. 

Mens der arbejdes med elevsager – også de allersværeste 

sager – er det vigtigt at huske, at eleven skal gå i skolen i 

hele perioden. 

Kommunikation er rigtig vigtig for at skabe opbakning 

blandt forældre.  

Når alle andre muligheder er udtømt kan der i sjældne 

tilfælde være tale om skoleskift, og det skal som 

udgangspunkt ske i enighed med forældrene og den 

modtagende skoleleder. 

 

 PAUSE  Spisning  

4.  Elevtrivsel 

18.20 – 19.10 

Status på elevtrivsel 2022 v./ afdelingsleder 

Janie (20 min) TO 

Spørgsmål og drøftelse (20 min) TD 

Aftaler (10 min) TB 

 

Nivå skole ligger på 3,7 ud af 5. samlet trivsel fakta, vi 

ligger på niveau med de andre skoler i kommunen. 

Elever mener på Nivåskole de har medbestemmelse. 

Der bliver laver en handlingsplan ud fra denne rapport i hver 

klasse, for at styrke trivslen. 

Vi ønsker, at eleven har lyst til at lære. Vi ønsker at se 

smilende, glade elever, arbejder og udvikler sig.  

Styrke samarbejdet, styrke egen konfliktløsningen. Styrk 

egen læring. Vi alle skal gøre os umage. 

 

5.  Ansættelse af lærere 

19.10 – 19.30 

Opsamling af erfaringer fra deltagelse i 

ansættelser (10 min) TD 

Opmærksomhedspunkter og procedure 

fremover (10 min) TB 

 

Orientering om erfaringer fra deltagelse af bestyrelsen. 

- Hvordan forgår en samtale, hvem spøger om hvad, 

hvorfor? 

- Dem der kan deltage og ønsker at deltage, kan deltage. 

- Habilitet ansættelse af lærere til egne børn kan være en 



 

opmærksomhed, men er ikke udelukket, hvis der ikke er 

andre. 

- En deltager fra bestyrelsen er passende.  

6.  Proces og udvalg til princip 

19.30 – 19.50 

 

Vi har aftalt at arbejde med et princip for 

skolehjemsamarbejde. 

Præsentation af mulig proces (10 min) TD 

Hvem vil være med i et udvalg? (10 min) 

TB 

Udvalg: Signe, Iben, Brian, Marie og Louise. 

En fra ledelsen, og en medarbejder. 

7.  Aula kommunikation 

19.50 – 20.00 TD 

 

Målrettet aula kommunikation (10 min) TD 

Præsentation af pkt. fra medlemmer til 

senere behandling i forbindelse med 

kommunikation/skolehjemsamarbejde. 

 

Ligger der et dokument på en smart brug af AULA, så man 

kan vælge til og fra den viden man ønsker? 

Ønske: få en ensrettet anvendelse af Aula fra skolen. 

 

8.  Orientering fra ledelsen 

20.00 – 20.10 TO 

 

 

- Økonomi status 

- Kommunens budgetforlig 

- Opfølgning sammenlægning 

- Nyhedsbrev 

- OBS skal vi ændre dato på næste 

SKB Mortens aften? 

 

- Skolens forbrug forløber planmæssigt. Der forventes 

et mindreforbrug (penge til overs) indenfor 3% som 

dermed kan overføres til næste skoleår. 

- Skolens grundtildeling næste år vil være ca. 1 million 

mindre, da vores elevtal pr. 5. september er mindre 

end sidst. 

- Kommunen har vedtaget nyt budget. Det er et 

mådeholdende budget i en usikker tid, men der er 

ikke de store forandringer eller besparelser på 

skoleområdet. Forældrebetaling er øget for SFO1 og 

der er indført en ekstra lukkeuge. 

- Sammenlægning – der er fortsat god stemning. 

Udfordringer med lugt og kloak i SFO området 

undersøges. Ekstra udemøbler til klasserne købes ind. 

Maling af udvalgte lokaler/flader igangsættes i 

kommende periode. Skaterbanen kommer, legeplads 

godkendes snarest. 

- Ledelsen vil skrive et nyhedsbrev omkring 

efterårsferien. 

 



 

- Mortensaften SKB møde. De fleste kan 1-2 er 

udfordret. Der kommer melding om dato 

fastholde/rykke. 

 

9.  Meddelelser fra: 

-formanden 

-medarbejderne 

-elevrådet 

20.10 – 20.20 TO 

 

 Elevrådet – forslag og ønsker fra elevrådet: 

- et fællesrum. 

- køleskabe på alle årgange. 

- venskabsklasse, en gang om mdr. en hele dag. 

- flere arbejdsstationer på skolen/gange. 

- billedkunst – hvornår er det færdigt? 

- en madvogn, der kommer hver pause. 

- 8 klasse opefter må gerne have telefoner i pausen? 

- flere bolde, på alle årgange! 

 

10.  Evt. 

 

 - Kontaktforældre skal inviteres til et møde evt. i 

forbindelse med et bestyrelsesmøde. Punkt til næste 

møde. 

- Lola Jensen holder foredrag kl. 18:30 til 19: 30 

mandag 14. november. Tilmelding åbnes. 

 
 


